
20.06.2025 

 

 

Witam Wszystkich serdecznie! 

 
Pozwólcie, iż podzielę się z Wami dzisiaj kilkoma uwagami po 

spotkaniach w naszej centrali dotyczących obecnej sytuacji i 

przyszłości.  

 

Rynki w niemal całej Europie rozwijają się wolniej niż 

oczekiwano, wpływ na taką sytuację ma zarówno wojna za 

naszą wschodnią granicą, jak i konflikt handlowy z USA. W 

Polsce będziemy walczyli o zrealizowanie wyniku finansowego, 

nawet jeżeli plan ilościowy może być trudny do wykonania. 

Głównym celem, nie tylko w Polsce, jest obrona udziałów w 

rynku i oczywiście wygenerowanie jak najlepszego wyniku. 

Centrala dostrzega szybki rozwój digitalizacji i automatyzacji, 

nad tymi procesami będziemy intensywnie pracować w 

najbliższym czasie i proszę Was wszystkich o aktywny udział w 
tych pracach. 

 

W związku z tymi planami, jak już informowałem, dział IT od 

16.06.2025 będzie raportował bezpośrednio do mnie w celu 

koordynacji działań pomiędzy wszystkimi działami. 

 

Przed nami sezon wakacyjny, życzę wszystkim, którzy udają się 

na letni urlop, udanego wypoczynku. 

 

 

Życzę wszystkim cudownego dnia! 

Zbigniew Kaliciński 


